
Dagsorden og referat Dato: 7. juni Tid: 17.00-19.00 Sted: Grønløkkevej 1 

 

Emne: Forældrerådsmøde  

 

Marie´s tlf hvis man ikke kan finde vej: 
51641097 

Der vil være lidt aftensmad, som vi spiser 

under mødt. 

Mødedeltagere:  
Anja Breinholt Rørholt (Pædagog - Fritidscenter 4 - Syd): Til stede 
Anne Kathrine Zamani Mehlsen: Afbud 
Christian Christiansen: Til stede  
Christine Sofie Christensen: Til stede  
Marie Lykke Sommer Christiansen (Pædagogisk leder - Fritidscenter 4 - Syd): Til stede 
Martin Hein: Udeblivelse  
Nivi Dorph Meilby: Udeblivelse 
Anne Cathrine Rasmussen: Ferie 

Formål med mødet:  
  

Forbered:  

Anvendelse af mødets resultat:   

 
Medbring:  

 

 
Emne 

Formål med punktet 
(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 
(hvordan behandler vi 

emnet) 
Varighed 

Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

1.  Opfølgning at 

klubmåling og 
hvordan der skal 

arbejdes med 
denne v/Anne 

Katrine 

   Trods Anne Katrine havde 

meldt afbud tog vi punktet, 
da det er på for anden 

gang. Hvis Anne Katrine 
ønsker at noget skal 

uddybes, må punktet 
ønskes igen til næste gang.  

Første måling: Ayse som er 

primær på at i gang sætte 



disse målinger har vi haft 

ude til en opfølgende 
samtale her i FC. Vi har på 

Amager godt fat i pigerne. 
Mere end hvad man har ift. 

resultater på landsplan. 
Hun fremlagde resultaterne 

for personalet, som alt i alt 

var gode. Men AC og Marie 
havde ønsket fra Ayse at 

hun skulle have fokus på 
den vigtige samtale og 

hvordan der evt. kunne 
arbejdes med dette 

fremadrettet. Hun tilbage 
meldte, som vi også har 

sendt ud i AULA, at hun 
mødte et imødekommende 

og meget engageret 
personale. Der er nu fokus 

på den vigtige samtale i 
løbet af ugen på alle 

dagsordner og hvad den 

vigtige samtale er. Hermed 
også en snak om 

demokratiske lærer 
processer ift. at synliggøre 

at børn og unge har en 
stemme og hermed få 

oplevelse af at føle sig set 
og hørt.  



2.  Resultat af 

ændringer på akt. 
perioden. 

 Anja og Marie 

fortæller om hvad 
personalet oplever ift. 

at akt. perioden er 
ændret fra to til én. 

 Ændringerne er taget godt i 

mod, både af børn og 
forældre. Personaler 

oplever flere ressourcer i 
eget hus. Der er dog stadig 

øve bane hos personalet ift. 
at sende besked ud til 

forældre og børn om at akt. 

starter. 
Der ud over ønsker vi at 

arbejde med at få sendt 
flere billeder ud på AULA 

fra aktiviteterne, at få nye 
børn på holdene, -den 

svære forældre kontakt har 
været på fællesmøder. 

Forældrerådet siger at de 
ønsker at der fortsat er 

plads til små hold. Så 
sådan som det er nu med 

at tilbyde mange aktiviteter 
så der også er plads til de 

små hold er godt tænkt så 

længe der er ressourcer til 
det. 

3.  Konflikthåndtering 
v/Anne Katrine 

Kan vi drøfte hvilken 
struktur der er på 

matriklerne, for at 

håndterer konflikter 
(opstået i klub regi 

  Trods Anne Katrine havde 
meldt afbud tog vi punktet, 

da det er på for anden 

gang. Hvis Anne Katrine 
ønsker at noget skal 



naturligvis) samråd 

med børnene? 

uddybes, må punktet 

ønskes igen til næste gang 
 

Marie kan fortælle at alle 
konflikter, så vidt vi er 

vidne til dem, altid bliver 
håndteret. Forældre bliver 

kontaktet pr. tlf. eller 

AULA. Vi kan til bestemte 
konflikter tænke at vi skal 

have samarbejdspartnere 
som f.eks. SSP, børns 

vilkår, skoler, forældre eller 
andre.  

Men det kommer altid an 
på hvilken konflikt det 

omhandler. 
Vi informerer også om, på 

informationsmøderne at vi i 
klubberne ønsker at 

samarbejde med 
forældrene og at vi 

desværre ikke kan være 

alle steder hvor der er børn 
og at vi derfor henviser til 

at hvis børnene kontakter 
forældre uden om klubbens 

vide, så må de meget 
gerne ringe og informere 

os, så vi kan handle.  
 



4.  Trivselsundersøgels

e og det 
efterfølgende 

arbejde for TRIO 

 Info v/Marie  Marie gennemgik 

rapporten.  
TRIO arbejder videre.  

5.  Lukkedage  Vi har et bud på hvilke 
dage der skal lukkes*. 

Vi ønsker godkendelse 
så vi kan sende det til 

unge chefen. 

 Tjek og godkendt. 

6. Hendonvej  Opfølgning  En opfølgning fra sidste 
møde. Der er gang i rigtig 

meget godt. Personalet 
tager ejerskab og der er en 

god stemning. Er det muligt 
med rul ift aftenåben? 

Marie snakker med Jørgen 
som er TK på Hendonvej. 

7. Udviklingsgrupper    Vi har fået dannet en masse 
udviklingsgrupper som 

konstant og løbende arbejder 
med det der røre sig, så vi 
løbende er i udvikling. 

Det er f.eks. 
mediepædagogik, kostudvalg, 

vejledersparring, 
overgangsarbejde. 
Der er også interne kurser, så 

dem der har nogle særlige 
kompetencer at bringe i spil, 



tilbyder kurser ud internet i 
centeret. 

   

8. Næste møde er d. 

2. okt. på 
Amagerbrogade.  

  .  

 

Note til punkt 5:* 

Lukke dage: 

25-27. marts. (Påske) 

10. maj (klemmedag ift. kr. Himmelfart) 

5. juni (grundlovs dag) 

23. dec. 

24. dec. 

27. dec. 

30-31. dec. 

 


